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Lublin, dnia 10 listopada 2021 r. 

 

Sz. P. dr Krzysztof Żuk 

Prezydent Miasta Lublin 

za pośrednictwem 

Sz. P. Jarosława Pakuły 

Przewodniczącego Rady Miasta Lublin 

 

Interpelacja ws. stanu technicznego mostów i wiaduktów w Lublinie 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

Jedną z istotnych części składowych budżetu Miasta Lublin są inwestycje 

infrastrukturalne, w tym te dotyczące remontów i poprawy nawierzchni dróg, czy 

stanu technicznego konstrukcji mostów i wiaduktów. W ubiegłym roku zmuszeni 

byliśmy do dokonania wzmocnienia konstrukcji mostu przy Rondzie Lubelskiego 

Lipca, ale jestem przekonany, że takie nakłady są też oczekiwane w inny miejscach 

naszego miasta. Wśród takich miejsc znajduje się z pewnością most na ul. 

Mełgiewskiej w pobliżu Dworku Graffa. 

W nawiązaniu do powyższego zwracam się do Pana Prezydenta 

z następującymi pytaniami: 

1) Ile mostów znajduje się na terenie Miasta Lublin? 

2) W jaki sposób Miasto monitoruje stan techniczny mostów w Lublinie? 

3) Ile wiaduktów znajduje się na terenie Miasta Lublin? 

4) W jaki sposób Miasto monitoruje stan techniczny wiaduktów w Lublinie? 

5) Czy Miasto Lublin prowadzi listę najpotrzebniejszych i najpilniejszych 

inwestycji w zakresie remontów i wzmocnienia mostów lub wiaduktów w 

Lublinie? Jeżeli tak, to proszę o dołączenie takiej listy do odpowiedzi na 

niniejszą interpelację. 

6) Czy w projektowanym na 2022 rok budżecie Miasta Lublin zapewnione 

będą środki na remonty, zabezpieczenia i wzmocnienia mostów 

i wiaduktów w Lublinie? Jeżeli tak, to jakie lokalizacje otrzymają 
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finansowanie i zostaną wpisane do projektu budżetu Miasta Lublin na rok 

2022? 

7) Jaki jest obecnie stan techniczny mostu przy ul. Mełgiewskiej w okolicy 

Dworku Graffa? 

8) W nawiązaniu do pytania powyżej, czy planowane są prace remontowe 

dot. wyżej wymienionego mostu? Czy znany jest kosztorys potrzebnych 

do przeprowadzenia prac? 

9) Proszę także o informacje, jaki jest stan techniczny Mostu Poniatowskiego 

oraz czy konieczne są działania wzmacniające oraz czy planowana jest 

wymiana jego nawierzchni. 

 

  Z wyrazami szacunku, 

 /-/ Marcin Bubicz 

  Radny Rady Miasta Lublin 


